

Dear Shareholders/Sehr geehrte Aktionäre
We are pleased to invite you to the/Wir freuen uns, Sie einzuladen zur

**ANNUAL GENERAL MEETING
of VSG VANGE SOFTWARE GROUP AG
GENERALVERSAMMLUNG
DER VSG VANGE SOFTWARE GROUP AG**

on June 20th 2013, at Hotel Crowne Plaza, Workshop Center, Zurich, 10-12 am CET
am 20. Juni 2013, im Hotel Crowne Plaza, Workshop Center, Zürich, von 10 bis 12 Uhr CET

1. Opening/Eröffnung

**2. Business Report and Financial Statements including Auditors' Report 2012/
Geschäftsbericht und Jahresrechnung inklusive Revisionsbericht 2012**

The Board of Directors proposes the approval of the Business Report and of the Financial Statements as well as to take note of the Auditors' Report 2012 (statutory and consolidated financials).
Der Verwaltungsrat beantragt, den Geschäftsbericht und die Jahresrechnung zu genehmigen sowie vom Revisionsbericht 2012 Kenntnis zu nehmen (statutarische und konsolidierte Abschlüsse).

3. Carry forward of Balance/Vortrag auf neue Rechnung

The Board of Directors proposes to allocate the net loss per 31 December 2012 (incl. net loss for the period 2012) as follows:
Der Verwaltungsrat beantragt, den Bilanzverlust per 31. Dezember 2012 (inkl. Jahresverlust 2012) wie folgt zu verwenden:

Net loss for the period 2012	CHF	-1 213 182.34
Jahresverlust 2012		
Balance as per 31 December 2012 to be carried forward	CHF	-1 588 345.83
Vortrag auf neue Rechnung per 31. Dezember 2012		

**4. Discharge of the Directors and the Management/
Entlastung des Verwaltungsrates und des Managements**

The Board of Directors proposes that the Directors and the Management will be discharged for the financial year 2012.
Der Verwaltungsrat beantragt, dem Verwaltungsrat und dem Management für das Geschäftsjahr 2012 Entlastung zu erteilen.

**5. Election and Re-election of Board Members/
Wahl und Wiederwahl des Verwaltungsrats**

The Board of Directors proposes to re-elect the following persons as board members:
Der Verwaltungsrat beantragt, folgende Personen als Mitglieder des Verwaltungsrates wiederzuwählen:

- Jiang, Zhiping, Chinese citizen, in Fuzhou (CN)
- Zheng, Yunjian, Chinese citizen, in Fuzhou (CN)
- Lin, Chahua, Chinese citizen, in Zürich
- Ruan, Fang, Chinese citizen, in Fuzhou (CN)
- Ye, Weigang Greg, US citizen, in Milpitas (CA/US)
- Zhu, Lin, Chinese citizen, in Shanghai (CN)

The Board of Directors proposes to elect the following persons as new board members:
Der Verwaltungsrat beantragt, folgende Person als Mitglieder des Verwaltungsrates neu zu wählen:

- Mr. Zhenjiang Lin

6. Re-election of the Auditors/Wiederwahl der Revisionsstelle

The Board of Directors proposes to re-elect BDO AG as auditors for a term of one year.
Der Verwaltungsrat beantragt, die BDO AG für ein weiteres Jahr als Revisionsstelle zu wählen.

Zurich, 27 May 2013
Zürich, 27. Mai 2013

On behalf of the Board: Mr. Jiang Zhiping, Chairman of the Board of Directors
Im Namen des Verwaltungsrats: Mr. Jiang Zhiping, Präsident des Verwaltungsrats